
Almelo, 31 augustus 2020 

 

 

 

Aan: College van B&W Almelo 

Betreft: vragen n.a.v. het collegebesluit; Aanleg schoolterrein als buitengymzaal voor basisschool 

De Tweeklank. 

 

Geacht college, 

 

In de B&W besluitenlijst van 9 juni 2020 is te lezen dat het college heeft besloten om toestemming 

te geven voor het herstellen en herinrichten van het schoolterrein van de Tweeklank t.b.v. 

bewegingsonderwijs volgens het ingediende plan, en dit als alternatief te zien voor de nieuwbouw 

van een gymzaal in Aadorp. Het bedrag dat het college hiervoor beschikbaar stelt is € 104.363,-. Het 

college laat in het voorstel weten dat hierdoor de nieuwbouw van een gymzaal in Aadorp niet meer 

nodig is. 

 

Vragen: 

1. In het collegebesluit wordt aangegeven dat nieuwbouw van een gymzaal t.b.v. 

bewegingsonderwijs in Aadorp niet nodig is omdat er het schoolterrein van de Tweeklank 

voor bewegingsonderwijs wordt ingericht.  

Kan het college inzicht geven in het aantal verenigingen en het aantal uren dat er gebruik 

wordt gemaakt van de gymzaal in Aadorp? 

2. Twee verenigingen, Triade Almelo en biljartvereniging  Oud Genoegen hebben laten weten 

dat ze het besluit om de gymzaal niet meer te renoveren moesten vernemen uit de krant. 

Ook een aantal individuele inwoners van Aadorp heeft ons laten weten zeer verbaasd te 

zijn over dit besluit. Kan het college aangeven waarom de verenigingen die gebruik maken 

van de gymzaal niet zijn geïnformeerd over dit besluit? 

3. Tijdens de wintermaanden november t/m februari zal basisschool de Tweeklank in overleg 

met het sportbedrijf gebruik maken van een binnensport accommodatie. Klopt onze 

conclusie dat er voor het vervoer, het gebruik van de binnensportaccommodatie en het 

onderhoud voor de buitengymvoorziening een tegemoetkoming in de kosten zal worden 

ontvangen? Zo ja, welk bedrag is er voor deze tegemoetkoming berekend?  

4. Is de buitengymvoorziening alleen beschikbaar voor de kinderen van basisschool de 

tweeklank, of is de gymvoorziening ook buiten schooltijd beschikbaar voor verenigingen? 

(graag uitleg) 

 

Met vriendelijke groet, 

Jorien Geerdink  

PvdA fractie 


